

Safety + Warranty Information
Informations sur la sécurité et la garantie
安全性+保証ガイド



(English)

Setup Information & Product Registration

Thank you for purchasing our Product. We have done our utmost to make your experience the best one possible. If you have any questions when setting up your Product and would like some helpful hints, we recommend that you visit our website: ocacoustic.com's support page.

We recommend that you register your Product via the website. Your registration will allow us to inform you about updates for certain products, new offers, and possible discounts. Registering is easy; just follow the instructions on the website for your Product.

Safety, Warranty & Regulatory Guide for Newport Plug-in Speaker

This booklet provides important safety, regulatory, and warranty information that you should read before you start using your Newport Plug-in Speaker. An online version of this document can be found on the support page of ocacoustic.com.

Safety Instructions

This product is specially designed based on full attention to safety. To make sure the accident-free operation, please abide by the guidelines listed below:

1. Read these instructions.
2. Keep these instructions.
3. Heed all warnings.
4. Follow all instructions.
5. Do not use this unit near water such as basins, sinks, and shower.
6. Be sure the unit is well ventilated when in use.
7. If you want to do the cleaning, please turn off and unplug the unit from the outlet first. Then, clean only with a dry cloth.
8. Always install the unit on the wall outlet (do not install on any ceiling outlet) and plug into the socket tightly all the way.
9. Do not install the unit on loose, overused, or broken outlets. Installing on those outlets can cause the unit to topple and fall, resulting in possible damage or injury. Please consult with a qualified electrician if it's time to replace those outlets with the new ones.
10. Do not install near any heat sources such as radiators, heat registers, stoves, or other apparatus (including amplifiers) that produce heat.
11. Do not drop, bend, crush, puncture, disassemble, or burn the unit.
12. Unplug this unit during lightning storms or when unused for long periods.
13. Refer all servicing to qualified service personnel. Servicing is required when the unit has been damaged in any way, such as: when the plug has become damaged when the liquid has been spilled or objects have fallen into the unit when the unit has been exposed to rain or moisture when the unit has been dropped.

14. Do not expose this unit to dripping or splashing and ensure that no objects filled with liquids, such as vases, glass, and pots. And please avoid placing a candle on the unit surface.
15. To completely disconnect this unit from the AC mains, disconnect the plug from the outlet.



The lightning flash with the arrowhead symbol within an equilateral triangle is intended to alert the user about the presence of uninsulated dangerous voltage within the product's enclosure that may be of sufficient magnitude to constitute a risk of electric shock.



The exclamation point within an equilateral triangle is intended to alert the user to the presence of important operating and maintenance (servicing) instructions in the literature accompanying the appliance.

FCC AND ISED regulations (USA AND CANADA ONLY)

FCC INFORMATION FOR USERS

This device complies with Part 15 of the FCC rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference; and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Federal Communication Commission Interference Statement

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Caution: Changes or modifications not expressly approved by OC Acoustic could void the user's authority to operate the equipment.

FCC SDoC

Supplier's Declaration of Conformity

47 CFR § 2.1077 Compliance Information

Unique Identifier

Trade Name: OC Acoustic

Model Nos.: PLUGINSP

Responsible Party – U.S. Contact Information

US Company Name: OC Acoustic

Address: 5151 California Street, Suite 100, Irvine, CA 92617

Telephone number or internet contact information:

www.ocacoustic.com

ISED Canada compliance statement

This device complies with ISED Canada license-exempt RSS standard(s). Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause interference, and (2) this device must accept any interference, including interference that may cause undesired operation of the device.

L'émetteur/récepteur exempt de licence contenu dans le présent appareil est conforme aux CNR d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada applicables aux appareils radio exempts de licence. L'exploitation est autorisée aux deux conditions suivantes : (1) l'appareil ne doit pas produire de brouillage; (2) l'appareil doit accepter tout brouillage radioélectrique subi, même si le brouillage est susceptible d'en compromettre le fonctionnement.

RF Exposure Compliance

This equipment complies with FCC/IC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This transmitter must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or transmitter.

Cet équipement est conforme aux limites d'exposition aux radiations FCC/IC établies pour un environnement non contrôlé. Cet émetteur ne doit pas être situé ou opérer conjointement avec toute autre antenne ou émetteur.

Regulatory information

Additionally, regulatory and environmental information can be found at the support page of ocacoustic.com.

Responsible party:

OC Acoustic
5151 California Street
Suite 100
Irvine, CA 92617
USA

TM and ©2020 OC Acoustic. All rights reserved.

The photograph and actual product color may differ in appearance. Design and specifications are subject to change without notice.

The trademarks, logos, and service marks (collectively the "Trademarks") displayed herein are registered and unregistered trademarks of OC ACOUSTIC, its affiliates and others.

The Bluetooth® word mark and logos are registered trademarks owned by Bluetooth SIG, Inc. and any use of such marks by OC Acoustic is under license. Other trademarks and trade names are those of their respective owners.

Newport Plug-in Speaker Hardware Limited Warranty

USA/CANADA

This Limited Warranty applies only if you purchased your Newport Plug-in Speaker in the United States and Canada from OC Acoustic's official stores on Amazon or our other authorized retailers.

Introduction

OC Acoustic provides a straightforward warranty that is processed in the most hassle-free way possible. This limited warranty provided by the manufacturer in no way affects a potential statutory warranty provided by law.

30 days Return Policy

When the customer purchases from OC Acoustic's official stores on Amazon, OC Acoustic follows Amazon.com's return policy:

- A new Newport Plug-in Speaker purchased from Amazon.com that didn't start when they arrived, arrived in damaged condition, or is still in an unopened box can be returned for a full refund within 30 days of purchase.
- Amazon.com may test speakers that are returned because they didn't start when they arrived and impose a customer fee equal to 15 percent of the product sales price if the customer misrepresents the condition of the product.
- Any returned speaker that is damaged through customer misuse, is missing parts, or is in unsellable condition due to customer tampering may result in the customer being charged a higher restocking fee based on the condition of the product.

When the customer purchases from OC Acoustic's authorized retailers, OC Acoustic follows their policies. Please contact our authorized retailers for more details.

Warranty Claims for Quality-Related Issues after 30 days

OC Acoustic warrants that a new Newport Plug-in Speaker will be free from defects in materials and workmanship under normal use under OC Acoustic's published user manuals for ONE year from the date of original purchase in its original packaging by you. This warranty is collectively referred to as our "Limited Warranty".

For quality-related warranty claims, your Newport Plug-in Speaker will be replaced with a factory refurbished model of equal value when available, otherwise, a new Newport Plug-in Speaker after you return your original unit in either its original packaging or packaging affording an equal degree of protection to our warehouse. The returned product will be in possession of OC Acoustic. When OC Acoustic replaces your Newport Plug-in Speaker, the newly replaced Newport Plug-in Speaker will continue to be warranted for the remaining time of the original warranty period.

Not Covered Under Warranty:

- Products without sufficient proof of purchase and a visible serial number in the original fashion
- Items that have expired their warranty period
- Cosmetic issues such as fading or scratches from normal wear, or any other cause not arising from defects in material and workmanship
- Accidents
- Neglect including the lack of reasonable and necessary maintenance
- Disassembly
- Alterations
- Repairs through 3rd parties
- Damage from external causes such as, but not limited to, water damage, exposure to sharp objects, exposure to excessive force, anomalies in the electrical current supplied to the device and extreme thermal or environmental conditions and damage during shipment
- Damage resulting from failure to follow instructions contained in your owner's manual
- Purchases from unauthorized resellers

Warranty Request:

1. Go to our support page on ocacoustic.com to fill in the form
2. Please note: You will receive an email requesting you to reply with:
 - A legible copy of your original online purchase receipt, invoice or order number through OC Acoustic's official stores on Amazon or OC Acoustic's authorized retailers showing the name of the seller, product and date purchased.
 - The defective item's serial number and visible proof depicting the defect are required
 - Your shipping address (no POs or APOs please)
3. After we receive your reply, a Customer Service agent will contact you within 48 hours.

Please note more than one type of proof of purchase may be required to process a warranty claim (such as confirmation of address item was originally shipped to). Also, please be sure to save the original shipping carton because a charge will be made for additional carton/packaging.

Warranty claims for product defects expire 90 days after opening a warranty claim. It is not possible to process a warranty claim for items that are no longer within their original warranty timeframe or the 90-day warranty claim request period, whichever is longer.

Shipping costs must be covered by you in the following situations:

- Returning products for any reason other than a proven defect
- Warranty claims on items taken outside the original country of purchase
- Buyer's accidental returns

- Returning personal items
- Returning items claimed to have defects but found by OC Acoustic's quality control to be in working condition
- Returning defective items using international shipping
- Costs associated with unauthorized returns (any returns made outside of the approved warranty process)

(Français)

Informations sur la configuration et enregistrement du produit

Merci d'avoir acheté notre produit. Nous avons fait tout notre possible pour que votre expérience soit la meilleure possible. Si vous avez des questions lors de la configuration de votre produit et souhaitez obtenir des conseils utiles, nous vous recommandons de visiter notre site Web: [page d'assistance d'ocacoustic.com](http://page.d'assistance.d'ocacoustic.com).

Nous vous recommandons d'enregistrer votre produit via le site Web. Votre inscription nous permettra de vous informer des mises à jour de certains produits, des nouvelles offres et des remises possibles. L'inscription est facile; suivez simplement les instructions sur le site Web de votre produit.

Guide de sécurité, de garantie et de réglementation pour les enceintes Newport

Ce livret contient des informations importantes sur la sécurité, la réglementation et la garantie que vous devez lire avant de commencer à utiliser votre enceinte Newport. Une version en ligne de ce document se trouve à l'adresse suivante : ocacoustic.com.

Instructions de sécurité

Ce produit est spécialement conçu en accordant une attention toute particulière à la sécurité. Pour garantir un fonctionnement sans incident, veuillez respecter les directives énumérées ci-dessous:

1. Lisez ces instructions.
2. Gardez ces instructions.
3. Respectez tous les avertissements.
4. Suivez toutes les instructions.
5. N'utilisez pas cet appareil à proximité d'eau comme les bassins, les lavabos et les douches.
6. Assurez-vous que cette unité est bien ventilée lorsqu'elle est utilisée.
7. Si vous voulez procéder au nettoyage, veuillez d'abord débrancher et débrancher l'appareil du secteur. Ensuite, nettoyez-le uniquement à l'aide d'un chiffon sec.
8. Branchez toujours l'appareil sur une prise de courant murale (ne le branchez jamais sur une prise de courant au plafond) et branchez-le solidement à la prise de courant.
9. Ne branchez jamais l'appareil sur une prise de courant défectueuse, surchargée ou endommagée. Le fait de brancher l'appareil sur ces prises peut le faire basculer et tomber, ce qui peut entraîner des dégâts ou des dommages. Veuillez consulter un électricien qualifié s'il est temps de remplacer ces prises par de nouvelles.
10. Ne branchez jamais l'appareil à proximité de sources de chaleur telles que radiateurs, plaques chauffantes, fours ou autres appareils (y compris les amplificateurs) qui produisent de la chaleur.
11. Ne laissez pas tomber, ne pliez pas, n'écrasez pas, ne percez pas, ne démontez pas et ne brûlez pas l'appareil.

12. Débranchez cet appareil pendant les orages ou lors qu'il n'est pas utilisé pendant de longues périodes.
13. Confiez toutes les opérations d'entretien à un personnel qualifié.
L'entretien est nécessaire si l'appareil a été endommagé de quelque manière que ce soit, par exemple : si la prise a été endommagée suite à un déversement de liquide ou si des objets sont tombés sur l'appareil ; si l'appareil a été exposé à la pluie ou à l'humidité ; si l'appareil est tombé.
14. N'exposez pas cet appareil aux éclaboussures ou aux égouttements et assurez-vous qu'aucun objet rempli de liquide, comme des vases, des verres et des casseroles, ne se trouve à proximité. Et veuillez éviter de placer une bougie sur l'appareil.
15. Pour déconnecter complètement cet appareil du secteur, débranchez la prise de courant.



MISE EN GARDE!

**RISQUE DE DÉCHARGE
ÉLECTRIQUE NE PAS OUVRIR**



Le symbole de l'éclair avec une pointe en forme de flèche, dans un triangle équilatéral, avertit l'utilisateur de la présence d'une « tension dangereuse » potentielle près du produit qui peut être suffisante pour constituer un risque de décharge électrique.



Le point d'exclamation dans un triangle équilatéral avertit l'utilisateur de la présence de directives importantes en matière de fonctionnement et d'entretien (service) dans les documents qui accompagnent l'appareil.



AVERTISSEMENT : FIN DE DIMINUER LE RISQUE D'INCENDIE OU DE DÉCHARGE ÉLECTRIQUE, IL NE FAUT PAS EXPOSER CET APPAREIL À LA PLUIE OU À L'HUMIDITÉ, ET LES OBJETS REMPLIS DE LIQUIDES, COMME LES VASES, NE DOIVENT PAS ÊTRE PLACÉS SUR CET APPAREIL.

Déclaration de conformité FCC

Cet appareil respecte la section 15 des directives FCC. Son fonctionnement est soumis aux deux conditions suivantes : (1) cet appareil ne doit pas causer d'interférences nuisibles et (2) cet appareil doit accepter toute interférence reçue, y compris des interférences susceptibles d'occasionner un fonctionnement non souhaité.

Remarque : cet équipement a fait l'objet de tests et respecte les seuils autorisés pour les appareils numériques de Classe B, conformément à la partie 15 des Règles de la FCC. Ces limites sont conçues dans le but d'assurer une protection raisonnable contre les interférences nuisibles dans les installations résidentielles. Cet équipement génère, utilise et peut émettre des rayonnements de radiofréquence et, s'il n'est pas installé et employé conformément aux instructions, peut produire des interférences nuisibles avec les transmissions radio. Toutefois, il n'existe aucune garantie que des interférences ne se produiront pas dans une installation donnée.

Si cet appareil cause des interférences avec la réception de signaux de radio ou de télévision, ce qui peut être détecté en l'éteignant et en le rallumant, l'utilisateur peut essayer de corriger le problème de l'une des manières suivantes :

- Réorienter ou déplacer l'antenne de réception.
- Augmenter la distance séparant l'appareil et le récepteur.
- Connecter l'appareil à une prise électrique située sur un autre circuit que celui sur lequel est branché le récepteur.
- Prenez contact avec le vendeur ou un technicien radio/TV expérimenté pour obtenir de l'aide.

L'émetteur/récepteur exempt de licence contenu dans le présent appareil est conforme aux CNR d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada applicables aux appareils radio exempts de licence. L'exploitation est autorisée aux deux conditions suivantes : (1) L'appareil ne doit pas produire de brouillage; (2) L'appareil doit accepter tout brouillage radioélectrique subi, même si le brouillage est susceptible d'en compromettre le fonctionnement.

RF Exposure Compliance

This equipment complies with FCC/IC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This transmitter must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or transmitter.

Cet équipement est conforme aux limites d'exposition aux radiations FCC/IC établies pour un environnement non contrôlé. Cet émetteur ne doit pas être situé ou opérer conjointement avec toute autre antenne ou émetteur.

Le présent appareil est conforme aux CNR d'ISDE Canada applicables aux appareils radio exempts de licence. L'exploitation est autorisée aux deux conditions suivantes : (1) l'appareil ne doit pas

produire de brouillage, et (2) l'appareil doit accéder tout brouillage radioélectrique subi, même si le brouillage est susceptible d'en compromettre le fonctionnement.

RF Exposure Compliance

This equipment complies with FCC/IC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This transmitter must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or transmitter.

Cet équipement est conforme aux limites d'exposition aux radiations FCC/IC établies pour un environnement non contrôlé. Cet émetteur ne doit pas être situé ou opérer conjointement avec toute autre antenne ou l'émetteur.

Département responsable:

OC Acoustic
5151 California Street
Suite 100
Irvine, CA 92617
USA

TM and ©2020 OC Acoustic. Tous droits réservés.

La photographie peut être du légèrement différente du modèle réel en apparence. La conception et les spécifications sont modifiables sans préavis.

Les marques, logos et marques de service (collectivement, les «marques») affichés ici sont des marques déposées et non déposées d'OC ACOUSTIC, de ses sociétés affiliées et autres

Garantie limitée du hardware des Enceintes Newport

USA/CANADA/JAPON

Cette garantie limitée est valable uniquement si vous avez acheté votre enceinte Newport aux États-Unis, au Canada ou au Japon dans les magasins agréés d'OC Acoustic sur Amazon ou chez nos autres revendeurs agréés.

Introduction

OC Acoustic propose une garantie explicite qui est traitée de la manière la plus simple possible. Cette garantie limitée est fournie par le fabricant et n'affecte en rien une éventuelle garantie légale prévue par la loi.

Politique de retour de 30 jours

Lorsque le client achète dans les magasins officiels d'OC Acoustic sur Amazon, OC Acoustic suit la politique de retour d'Amazon.com :

- Un nouveau haut-parleur enfichable Newport acheté sur Amazon.com qui n'a pas démarré à son arrivée, est arrivé en mauvais état ou est toujours dans une boîte non ouverte peut être retourné pour un remboursement complet dans les 30 jours suivant l'achat.
- Amazon.com peut tester les haut-parleurs qui sont retournés parce qu'ils n'ont pas démarré à leur arrivée et imposer des frais client équivalant à 15% du prix de vente du produit si le client déforme l'état du produit.
- Tout haut-parleur retourné qui est endommagé par une mauvaise utilisation du client, des pièces manquantes ou est dans un état invendable en raison de la falsification du produit peut entraîner des frais de réapprovisionnement plus élevés en fonction de l'état du produit.

Lorsque le client achète auprès des détaillants agréés d'OC Acoustic, OC Acoustic suit leurs politiques. Veuillez contacter nos revendeurs agréés pour plus de détails.

Réclamations de garantie pour les problèmes liés à la qualité après 30 jours

OC Acoustic garantit que les Enceintes Newport ne souffriront d'aucun défaut matériel ou de fabrication dans le cadre d'une utilisation normale selon les manuels d'utilisation publiés par OC Acoustic pour une durée d'un an à compter de la date d'achat dans son emballage d'origine par vos soins. Cette garantie est collectivement appelée notre "Garantie Limitée".

Pour les réclamations de garanties liées à la qualité, votre Enceinte Newport sera remplacée par un modèle remis à neuf usiné de valeur égale lorsqu'il est disponible, sinon, par une nouvelle Enceinte Newport après que vous ayez renvoyé l'appareil d'origine à notre entrepôt. Le produit retourné sera en possession d'OC Acoustic. Après le remplacement de votre Enceinte Newport par OC Acoustic, l'Enceinte Newport nouvellement remplacée conservera sa garantie pour la durée restante de la période de garantie initiale.

Non couvert par la garantie:

- Les produits sans preuve d'achat et sans numéro de série visible à l'origine
- Articles dont la période de garantie a expiré
- Les problèmes esthétiques tels que la décoloration ou les rayures dues à l'usure normale, ou toute autre cause ne résultant pas de défauts de matériaux et de fabrication
- Accidents
- Négligence, y compris le manque d'entretien raisonnable et nécessaire
- Démontage
- Altérations
- Réparations par des tiers
- Dommages dus à des causes externes telles que, mais non limitées à, des dégâts liés à l'eau, l'exposition à des objets tranchants, l'exposition à une force excessive, des anomalies dans le courant électrique fourni à l'appareil et des conditions thermiques ou environnementales extrêmes et des dommages pendant le transport
- Dommages résultant du non-respect des instructions contenues dans votre manuel d'utilisation
- Achats auprès de revendeurs non autorisés

Demande de garantie:

1. Rendez-vous sur notre page d'assistance sur ocacoustic.com pour remplir le formulaire
2. Veuillez noter que vous recevrez un e-mail vous demandant de répondre avec :

- Une copie lisible de votre reçu d'achat en ligne original, de votre facture ou de votre numéro de commande auprès des magasins officiels d'OC Acoustic sur Amazon ou des détaillants autorisés d'OC Acoustic, indiquant le nom du vendeur, le produit et la date d'achat.
- Le numéro de série de l'article défectueux et une preuve visible illustrant le défaut requis
- Votre adresse d'expédition (pas de PO ni d'APOs s'il vous plaît)

3. Après réception de votre réponse, un agent de service client vous contactera dans les 48 heures.

Veuillez noter que plusieurs types de preuves d'achat peuvent être nécessaires pour traiter une demande de garantie (comme la confirmation de l'adresse à laquelle l'article a été initialement expédié). Veuillez également conserver le carton d'expédition original, puisque des frais seront facturés pour tout carton/emballage supplémentaire.

Les demandes de garantie pour des défauts de produit expirent 90 jours après la date de demande de garantie. Il n'est pas possible de traiter une demande de garantie pour des articles qui ne sont plus dans leur délai de garantie initial ou dans le délai de 90 jours de demande de garantie, selon la période la plus longue.

Les frais d'expédition doivent être pris en charge par vous dans les situations suivantes:

- Retour de produits pour toute raison autre qu'un défaut avéré
- Les demandes de garantie sur des articles pris en dehors du pays d'achat d'origine
- Retours accidentels de l'acheteur
- Renvoi d'objets personnels
- Renvoi d'articles présentant des défauts mais dont le contrôle de qualité d'OC Acoustic a constaté qu'ils étaient en bon état de fonctionnement
- Renvoi des articles défectueux par transport international
- Coûts liés aux retours non autorisés (tout retour effectué en dehors du processus de garantie approuvé)

(日本語)

ニューポート・コンセントスピーカー「**コンスピ**」™の安全性、保証、規制ガイド

初めに

この度はOCアコースティック社のニューポート・コンセントスピーカー「**コンスピ**」をお買い上げいただき誠にありがとうございます。私たちはあなたの体験を可能な限り最高のものにするために全力を尽くしました。製品の設定時に質問がある場合、当社のホームページ (ocacoustic.com) のサポートページ) にアクセスすることをお勧めします。他にも製品の使用上お役に立つ情報など多数公開しております。

又、ホームページから製品を登録することをお勧めします。ご登録されますと、特定の製品のアップデート、新しいオファー、および可能な割引についてお知らせすることができます。登録は簡単です。当社のホームページ (ocacoustic.com) のサポートページ) にアクセスしてください。

この説明書は、ニューポート・コンセントスピーカー「**コンスピ**」の使用を開始する前に読んでください。安全、規制、および保証に関する重要な情報を提供します。このドキュメントのオンライン版は、ocacoustic.com のサポートページにあります。

重要な安全上のご注意

この製品は、安全性への十分な注意に基づいて特別に設計されています。事故のない運用を確実にするために、以下のガイドラインを順守してください。

1. これらの指示をお読みください。
2. この説明書を保管してください。
3. 全ての警告に従ってください。
4. すべての指示に従ってください。
5. この装置を水の近くで使用しないでください。
6. 通気口を塞がないでください。製造業者の指示に従って設置してください。
7. 清掃時には、まず装置をコンセントから取り外してから、乾いた布のみを使用してください。
8. 装置は必ず壁のコンセントに取り付け (天井のコンセントには取り付けしないでください)、ソケットにしっかりと差し込みます。
9. 古いコンセントによくある、緩んだ、使いすぎた、または壊れたコンセントに装置を設置しないでください。それらのコンセントに取り付けると、ユニットが転倒して落下し、損傷や怪我を引き起こす可能性があります。それらのコンセントを新しいものと交換するときは、資格のある電気技師にご相談ください。
10. ラジエーター、ヒートレジスタ、ストーブなどの熱源、または熱を発生する他の装置の近くに設置しないでください。

11. 装置を落としたり、曲げたり、押しつぶしたり、穴を開けたり、分解したり、燃やしたりしないでください。
12. 雷雨の際、または長時間にわたって使用しない場合は、装置をコンセントから取り外してください。
13. すべての設置点検は認定サービス技術者にお問い合わせください。本機に次のような破損が生じた場合、修理が必要です。電源プラグが破損した場合、液体をこぼした、または異物が装置に落下した場合、装置が雨や湿気に晒された場合、または装置が落下した場合。
14. この装置を水滴や水しぶきにさらさないでください。また、花瓶、ガラス、鍋などの液体で満たされた物体がないことを確認してください。また、装置の上に蝋燭等物を置かないでください。
15. 本機を AC 主電源から完全に切断するには、電源プラグを AC コンセントから取り外してください。



分解したり、水をかけると、感電の原因になります。

感電注意

濡れ手禁止

濡れた手で電源プラグに触れないでください。感電の恐れがあります。

水に濡らさない

本製品を水にぬらさないでください。また、花瓶やコップなど、水や電器類の入った容器を装置の上に置かないでください。感電や火災、故障の恐れがあります。万一、水などが本装置にかかった場合には、直ちに電源プラグをコンセントから抜いてお買い求めの販売店もしくは販売元にご連絡ください。そのまま使用すると、火災や感電の原因となります。

FCC 準拠基準

このデバイスは FCC 規則第 15 部に準拠しています。以下の 2 つの条件に従って動作します: (1) このデバイスが有害な電波干渉を発生させることはない、および (2) このデバイスは、誤動作を発生させる可能性のある電波干渉を含め、受信したあらゆる電波干渉を許容する必要がある。

注記: この装置は、テストの結果、クラス B デジタルデバイスの制限に適合し、FCC 規則第 15 部に準拠していることが認められました。これらの制限は、住宅への設置によって生じる有害な干渉から適切に保護することを目的としています。この装置は高周波エネルギーを発生、使用し、または放射することがあるため、指示に従って設置および使用しないと、無線通信に有害な干渉を引き起こす可能性があります。ただし、特定の設置で干渉が発生しないことは保証されません。

この装置がラジオまたはテレビの受信に有害な干渉を現に引き起こしている場合（装置の電源をオン/オフすれば判別できます）、干渉を防止するため以下の1つまたは複数の対処方法を試してみることをお勧めします：

- 受信アンテナの方向または位置を調整する。
- 当該装置を受信装置から遠くに設置する。
- 当該装置を、受信装置を接続している回路とは別の回路のコンセントに接続する。
- 販売店または経験豊富な無線/テレビ技術者に問い合わせる。

カナダ ISSED 準拠基準

このデバイスはカナダ ISSED ライセンス免除 RSS 基準に適合しています。以下の2つの条件に従って動作します：(1) このデバイスが電波干渉を発生させることはない、および (2) このデバイスは、誤動作を発生させる可能性のある電波干渉を含め、あらゆる電波干渉を許容する必要がある。

Le présent appareil est conforme aux CNR d'ISDE Canada applicables aux appareils radio exempts de licence. L'exploitation est autorisée aux deux conditions suivantes : (1) l'appareil ne doit pas produire de brouillage, et (2) l'appareil doit accepter tout brouillage radioélectrique subi, même si le brouillage est susceptible d'en compromettre le fonctionnement.

電波障害自主規制

この装置は、クラスB無線技術装置です。この装置は、家庭環境で使用することを目的としていますが、この装置がラジオやテレビジョン受信機に近接して使用されると、受信障害を引き起こすことがあります。

取扱説明書に従って正しい取り扱いをしてください。

VCCI-B

責任者:
OC Acoustic
5151 California Street
Suite 100
Irvine, CA 92617
USA

TM and ©2020 OC Acoustic, 全著作権所有

写真と実際の商品の色は外観が異なる場合があります。設計および仕様は予告なく変更される場合があります。

OC Acoustic 及び OC アコースティックの社名、ロゴ等は米国と日本で登録されている商標です。

ニューポート・コンセントスピーカー「**コンスピ**」™ ハードウェア限定保証

この限定保証は、日本にある OC アコースティック社のアマゾン公式ストアまたは当社の正規販売店でニューポート・コンセントスピーカー「**コンスピ**」を購入した場合にのみ適用されます。

まえがき

OC アコースティック社は、可能な限り手間のかからない方法で保証を提供します。メーカーが提供するこの限定保証は、法律によって提供される法定保証に影響を与えることはありません。

30 日以内の返品・交換の条件

OC アコースティック社は、当社アマゾン公式ストアでご購入された場合、アマゾン社の返品ポリシーに従います。Amazon.co.jp でご購入された場合、原則として商品到着から 30 日以内の返品・交換を承ります。詳細はアマゾンジャパン社返品ポリシー、「Amazon.co.jp が発送する商品の返品・交換の条件」をご参照ください。

又、当社の正規販売店でご購入された場合、それらの販売店の返品ポリシーに従います。詳細は、ご購入された販売店へお問い合わせください。

30 日後の品質関連に対する保証請求

OC アコースティック社は、新品のニューポート・コンセントスピーカー「**コンスピ**」について、当社のアマゾン公式ストアまたは当社の正規販売店から正規の梱包状態で購入された日より 1 年間、OC アコースティック社が公開しているユーザーマニュアルに準じた通常の使用状況下で品質に欠陥が生じないことを保証します。この保証は、総称して「限定保証」と呼びます。

この限定保証の対象になっている欠陥が生じ、限定保証の期間内にニューポート・コンセントスピーカー「**コンスピ**」を返品された場合のみ、OC アコースティック社は独自の裁量で、かつ法律で認められる範囲内において、工場で再生された同等の価値のユニット、又は新品と交換します。返品の際、オリジナルの梱包または同等レベルの保護が可能な梱包でご返送ください。交換品のお受け取りが済むと返品されたニューポート・コンセントスピーカー「**コンスピ**」は OC アコースティック社の所有物となります。OC アコースティック社がニューポート・コンセントスピーカー「**コンスピ**」を交換した場合、交換されたニューポート・コンセントスピーカー「**コンスピ**」には、当初の保証期間が終了するまで引き続き保証が適用されます。

保証請求対象外：

- 十分な購入証明がない商品
- 保証期間が終了した商品
- 事故
- 通常の摩耗による色あせや引っかきなどの表面的な問題、または製造上の欠陥に起因しないその他の原因
- 誤用（製品マニュアルに反する使用方法を含む）
- 分解
- 改造
- 第三者（OC アコースティック社が認定した業者以外）による修理
- 外的要因（水による損傷、鋭利なものと接触、過度の力がかかること、デバイスへの供給電流の異常、極端な熱的または環境条件などの損傷）
- 正規販売店以外からの購入

保証請求手続き：

1. ocacoustic.com のサポートページにアクセスしてフォームに入力します

2. 注意事項：下記のような事柄の返信をご要求するメールが届きます。

- Amazon の OC アコースティック社公式ストアまたは OC アコースティックの正規販売店からのオンライン購入領収書、請求書、注文番号または購入者の名前、製品、購入日が表示されたレシートの判読可能なコピー。
- 欠陥品のシリアル番号と、欠陥を示す目に見える証拠写真等。
- 配送先住所

3. 返信を受け取った後、カスタマーサービス担当者が 48 時間以内にご連絡します。

保証請求の処理には、複数のタイプの購入証明が必要な場合があることにご注意ください。

製品の欠陥に対する保証請求は、保証請求を開いてから 90 日後に失効します。元の保証期間（1 年間）または 90 日間の保証請求期間内より長く経過した場合、保証請求を処理することはできません。

次の状況では、ご購入者が送料を負担する必要があります。

- 欠陥以外の理由で製品を返品する
- 元の購入国以外で購入された商品に対する保証請求
- 購入者の誤った返品
- 個人アイテムの返却
- 欠陥があると主張されているものの、OC アコースティック社の品質管理部門により状態が正常であることが判明した商品
- 国際配送を使用して不良品を返品する場合
- 不正な返品に関連する費用（承認された保証プロセス以外で行われた返品）

